
Protokół Nr 34/2007  
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Kluczborku 

w dniu 23 października 2007r. 
 

 
 Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Piotr Pośpiech. W posiedzeniu 
uczestniczyli wszyscy członkowie Zarządu, Sekretarz i Skarbnik Powiatu oraz Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Sportu.  
 
Kolejno członkowie Zarządu przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Sprawy finansowe: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków,  
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków, 
c/decyzja Zarządu Powiatu Kluczborskiego w sprawie umorzenia należności przedsiębiorstwu    
„REM” Usługi Remontowo-Budowlane z Gniezna,  
d/projekt rocznego planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem      
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008r., 
e/analiza wykonania planów finansowych w zakresie wynagrodzeń w jednostkach   
oświatowych za rok 2007, 
f/analiza wykonania wydatków budżetu powiatu wg. stanu na dzień 30 września 2007r., 
g/wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Centrum Kształcenia   
Ustawicznego w Kluczborku w sprawie zwiększenia planu finansowego na dokształcanie   
uczniów, 
h/wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w 
sprawie zwiększenia planu finansowego na wynagrodzenia dla nauczycieli, 
i/wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku w sprawie   
zwiększenia planu finansowego na wydatki związane z utworzeniem dodatkowej klasy   
pierwszej oraz z zatrudnieniem 2 pracowników w ramach programu „Osoby     
niepełnosprawne w służbie publicznej”,            
j/wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie   
przyznania środków finansowych na zakup szaf do pomieszczeń socjalnych dla uczniów i 
pracowników Pracowni Ćwiczeń Praktycznych,   
k/wniosek właściciela Z.P.H.U. „ROMEX” z Wielowsi  w sprawie rozłożenia na raty kary 
pieniężnej nałożonej przez Opolskiego Wojewódzkiego Inspektora Transportu   Drogowego,  
l/pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich w sprawie udzielenia pomocy   
finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego. 
3.Sprawy różne: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie standardów zimowego utrzymania dróg powiatowych, 
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Kluczborskiego,   
c/pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie    
ścięcia drzew znajdujących się na posesji placówki, 
d/wniosek Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie zabezpieczenia na rok 
2008 środków finansowych na remont drogi, parkingów i terenów zielonych w obrębie 
Szpitala Powiatowego w Kluczborku,  
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e/wniosek Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w 
Likwidacji w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na odwłaszczenie i sprzedaż oraz 
kasację sprzętów medycznych, 
f/wniosek Sołtysa Wsi Bąków w sprawie remontu drogi powiatowej,    
g/pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie zaopiniowania projektu umowy dotyczącej obsługi księgowo-rozliczeniowej     
Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Województw „Droga S11”,    
h/pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie podjęcia działań związanych z funkcjonowaniem stacji transformatorowej   
znajdującej się na terenie szpitala w Kluczborku. 
4.Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku: 
-projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie przyjęcia do realizacji zadań dot. 
założeń ogólnych samorządowej polityki oświatowej w Powiecie Kluczborskim na lata 2008-
2012.    
5.Ustalenie sposobu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 11.10.2007r.    
6.Wolne wnioski. 
7.Zamknięcie posiedzenia.  
 
 Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu, 
które odbyło się w dniu 10 października 2007r. Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do 
protokołu Nr 33/2007 i w drodze głosowania jednogłośnie go przyjęli.  
 

Do punktu 2 porządku 
 
Starosta przedstawił sprawy dotyczące finansów: 
a/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków. 
Starosta wyjaśnił, że uchwałą powyższą wprowadza się do budżetu kwotę 14.872,-zł. 
stanowiącą dotację celową przekazaną Powiatowi Kluczborskiemu na podstawie decyzji 
Wojewody Opolskiego. Środki te zostaną przeznaczone na sfinansowanie od dnia 1.10.2007r. 
wzrostu wynagrodzeń osobowych wraz z pochodnymi oraz wydatków bieżących w 
Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w Kluczborku.   
Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag i jednogłośnie podjęli w powyższej sprawie uchwałę 
Nr 34/111/2007. 
b/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków. 
Uchwała niniejsza wprowadza zwiększenie budżetu powiatu o kwotę 36.430,-zł. Jest to 
dotacja celowa przyznana Powiatowi Kluczborskiemu decyzją Wojewody Opolskiego i 
przeznaczona jest na wypłatę nagród uznaniowych i zapomóg dla funkcjonariuszy Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku.  
Członkowie Zarządu również nie wnieśli uwag i jednogłośnie podjęli w powyższej sprawie 
uchwałę Nr 34/112/2007. 
c/Decyzja Zarządu Powiatu Kluczborskiego w sprawie umorzenia należności 
przedsiębiorstwu    „REM” Usługi Remontowo-Budowlane z Gniezna. 
Pani Skarbnik wyjaśniła zebranym, że decyzja dotyczy umorzenia należności w kwocie 
3.705,-zł. właścicielowi firmy „REM” Usługi Remontowo-Budowlane w Gnieźnie. Dłużnik 
ten nie uregulował należności za zakwaterowanie i wyżywienie w internacie Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych - Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach. 
Szkoła wyczerpała wszystkie możliwe sposoby windykacji, egzekucja komornicza również 
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stała się nieskuteczna. W związku z powyższym postanowiono przygotować niniejszą 
decyzję, gdyż pozwalają na to podstawy prawne.   
Członkowie Zarządu nie wnieśli zastrzeżeń i jednogłośnie podjęli decyzję o umorzeniu w/w 
należności.   
d/Projekt rocznego planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem      
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008r. 
Starosta wyjaśnił, że projekt powyższy został przygotowany przez Naczelnika Wydziału 
Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami i zgodnie z zapisami 
ustawowymi Zarząd Powiatu powinien go na wniosek Starosty zatwierdzić.  
Członkowie Zarządu zatwierdzili powyższy plan finansowy i postanowili o jego przyjęciu 
jako materiał do projektu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2008 rok. Jednocześnie  
zobowiązali Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami do sporządzenia dodatkowej informacji opisowej do przedmiotowego 
planu ze wskazaniem na jaki konkretny cel zostaną wydatkowane poszczególne kwoty.   
e/Analiza wykonania planów finansowych w zakresie wynagrodzeń w jednostkach   
oświatowych za rok 2007. 
Pani Skarbnik powiedziała, że wspólnie z Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu 
przeanalizowały wynagrodzenia w poszczególnych jednostkach oświatowych. W prawie 
wszystkich jednostkach wykonanie płac jest w normie. Dyrektor Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku sygnalizował o największych brakach finansowych.   
Starosta powiedział, że powiat nasz wystąpił już do Ministerstwa Edukacji o zwiększenie 
subwencji dla naszych szkół o kwotę 300.000,-zł., ale na razie nie ma żadnej informacji w tej 
sprawie. Starosta powiedział również, że jego zdaniem uzupełnienie braków finansowych w 
jednostkach oświatowych jest możliwe albo z w/w subwencji albo poprzez przesunięcia 
środków pomiędzy jednostkami.    
Zarząd Powiatu przychylił się do stanowiska Starosty i postanowił, że uzupełnienie braków 
finansowych występujących na wykonaniu wynagrodzeń w niektórych jednostkach 
oświatowych (przede wszystkim w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku 
oraz w Zespole Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku) powinno nastąpić ze środków 
pochodzących z części oświatowej subwencji ogólnej, o zwiększenie której powiat wystąpił 
do Ministra Edukacji. Jeżeli jednak powiat nie otrzyma żadnej informacji w tej kwestii do 
dnia 20 listopada 2007r. to uzupełnienie braków nastąpi poprzez przesunięcia środków 
pomiędzy jednostkami. Jednocześnie Zarząd zobowiązał Panią Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Sportu do przekazania wszystkim dyrektorom szkół i placówek oświatowych powyższej 
informacji.       
f/Analiza wykonania wydatków budżetu powiatu wg. stanu na dzień 30 września 2007r. 
Z analizy powyższej wynika, że wykonanie wydatków ogółem kształtuje się na poziomie 
73%, z czego wykonanie wydatków rzeczowych z wyłączeniem wydatków na wynagrodzenia 
i pochodne wynosi 72%.  
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu wydatków w jednostkach 
organizacyjnych powiatu i zaakceptował ją.    
g/Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Centrum Kształcenia   
Ustawicznego w Kluczborku w sprawie zwiększenia planu finansowego na dokształcanie   
uczniów. 
Starosta wyjaśnił, że wniosek dotyczy kwoty 30.000,-zł. na dokształcanie młodocianych 
pracowników - uczniów klas wielozawodowych z zakresu teoretycznych przedmiotów 
zawodowych zasadniczej szkoły zawodowej. Do wniosku dołączona została szczegółowa 
analiza wydatków budżetowych jednostki do końca 2007r.    
Zarząd Powiatu postanowił o zwiększeniu wydatków w planie finansowym jednostki o kwotę 
15.000,-zł. pochodzącą z rezerwy ogólnej budżetu Powiatu Kluczborskiego. Pozostała kwota 
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zostanie przekazana jednostce po otrzymaniu przez powiat zwiększenia subwencji 
oświatowej.   
h/Wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w 
sprawie zwiększenia planu finansowego na wynagrodzenia dla nauczycieli. 
Starosta wyjaśnił, że w uzasadnieniu tego wniosku Dyrektor Ośrodka wyjaśnił, że 
konieczność wypłaty odpraw emerytalnych dla 4 nauczycieli spowodował brak środków 
finansowych w kwocie 45.454,-zł.   
Zarząd Powiatu postanowił, że w chwili obecnej nie jest możliwe zwiększenie planu 
finansowego jednostki. Nastąpi to po otrzymaniu przez powiat zwiększenia subwencji 
oświatowej albo poprzez  przesunięcia środków pomiędzy jednostkami oświatowymi.      
i/Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku w sprawie   
zwiększenia planu finansowego na wydatki związane z utworzeniem dodatkowej klasy   
pierwszej oraz z zatrudnieniem 2 pracowników w ramach programu „Osoby     
niepełnosprawne w służbie publicznej”. 
Starosta wyjaśnił, że wniosek dotyczy kwoty 113.000,-zł.    
Podobnie jak w poprzednich dwóch punktach porządku, Zarząd Powiatu postanowił, że w 
chwili obecnej nie jest możliwe zwiększenie planu finansowego jednostki. Nastąpi to dopiero 
po otrzymaniu przez powiat zwiększenia subwencji oświatowej albo poprzez  przesunięcia 
środków pomiędzy jednostkami oświatowymi.      
j/Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku w sprawie   
przyznania środków finansowych na zakup szaf do pomieszczeń socjalnych dla uczniów i 
pracowników Pracowni Ćwiczeń Praktycznych. 
Wniosek powyższy dotyczy kwoty 13.169,10 zł., a zakup nowych szaf jest jednym z zaleceń  
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kluczborku. Starosta powiedział, że  
zakup tych szaf jest konieczny ze względu na ich bardzo zły stan techniczny, ale 
zaproponował, aby wystąpić o zmianę terminu wykonania tego zalecenia, który wyznaczono 
do dnia 31.12.2007r.     
Zarząd Powiatu uznał powyższy wniosek za zasadny, ale postanowił, że w roku bieżącym 
jego realizacja nie jest możliwa. Wniosek zostanie uwzględniony przy konstruowaniu  
budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2008r. Jednocześnie Zarząd zobowiązał dyrektora 
jednostki do wystąpienia z wnioskiem do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Kluczborku o przesunięcie terminu wykonania zalecenia.    
Ponadto Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu do przygotowania pisma 
do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kluczborku popierającego wniosek 
dyrektora szkoły.    
k/Wniosek właściciela Z.P.H.U. „ROMEX” w Wielowsi w sprawie rozłożenia na raty kary 
pieniężnej nałożonej przez Opolskiego Wojewódzkiego Inspektora Transportu   Drogowego. 
Starosta przypomniał, że chodzi o drugą już karę wnioskodawcy.  
Zarząd przyjął do wiadomości informację Skarbnika Powiatu o uregulowaniu przez 
wnioskodawcę ostatniej raty pierwszej kary pieniężnej nałożonej mu w miesiącu kwietniu br.  
decyzją Opolskiego Wojewódzkiego Inspektora Transportu Drogowego. W związku z 
powyższym oraz zgodnie z rozstrzygnięciem Zarządu Powiatu Nr OR.KS/ZP-0063-32/2b/07 
z dnia 3.10.2007r., Zarząd postanowił pozytywnie rozpatrzyć przedmiotowy wniosek i przy 3 
głosach za oraz przy 1głosie wstrzymującym się, wyraził zgodę na rozłożenie kary pieniężnej 
w wysokości  4.260,-zł. na 10 równych rat miesięcznych. Zobowiązał również Skarbnika do 
przygotowania na kolejne posiedzenie stosownego porozumienia z wnioskodawcą.     
l/Pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich w sprawie udzielenia pomocy   
finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego. 
Starosta wyjaśnił, że w wyniku pożaru zniszczeniu uległ budynek Starostwa Powiatowego i 
Urzędu Miasta w Kwidzynie. W związku z powyższym Zarząd Związku Powiatów Polskich 
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wystąpił do wszystkich powiatów z apelem o wsparcie finansowe dla poszkodowanego 
powiatu.  
W związku z brakiem środków finansowych w budżecie powiatu, Zarząd negatywnie 
rozpatrzył powyższe pismo.        
 

Do punktu 3 porządku 
 
Następnym punktem obrad były pozostałe sprawy, skierowane do Zarządu:   
a/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie standardów zimowego utrzymania dróg powiatowych. 
Starosta wyjaśnił, że uchwała ta ustala zasady odśnieżania i usuwania śliskości na drogach 
powiatowych naszego powiatu oraz podział ich na standardy zimowego utrzymania.  
Członkowie Zarządu jednogłośnie zaakceptowali treść powyższego dokumentu i podjęli w tej 
sprawie uchwałę Nr 34/113/2007.     
b/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Kluczborskiego. 
Starosta powiedział, że uchwała ta dotyczy nieruchomości o powierzchni 0,0496 ha położonej 
w Kluczborku przy ul. M.C.Skłodowskiej 23 zabudowanej budynkiem administracyjnym na 
działce nr 91/14. Jest to budynek, w którym była stacja krwiodawstwa, a jego wartość wraz z 
działką oszacowano na kwotę ponad 126.000,-zł.      
Członkowie Zarządu uznali za zasadne zbycie tej nieruchomości i jednogłośnie podjęli w 
powyższej sprawie uchwałę Nr 34/114/2007.     
c/Pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie    
ścięcia drzew znajdujących się na posesji placówki. 
Starosta wyjaśnił, że pismo dotyczy udzielenia pomocy Pani Dyrektor Ośrodka w 
nieodpłatnym ścięciu 13 drzew, gdyż wyczerpała już wszystkie swoje możliwości w tym 
zakresie. Członkowie Zarządu zobowiązali Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, 
Mienia Powiatu i Promocji Powiatu do ustalenia jakich drzew dotyczy powyższy wniosek, 
czy istnieje możliwość pozyskania z nich drewna, czy potrzebne jest zezwolenie na ich 
wycięcie oraz jakie firmy mogłyby wykonać usługę w zamian za drzewo. Po 
przeprowadzeniu analizy Kierownik Biura został zobowiązany przez Zarząd  do 
poinformowania dyrektora jednostki o funkcjonujących procedurach prawnych związanych z 
usunięciem drzew, przedstawienia wyników analizy problemu i ewentualnie wskazania firmy, 
która mogłaby wykonać nieodpłatnie usunięcie drzew.  
d/Wniosek Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie zabezpieczenia na rok 
2008 środków finansowych na remont drogi, parkingów i terenów zielonych w obrębie 
Szpitala Powiatowego w Kluczborku. 
Zarząd Powiatu postanowił o przyjęciu pisma Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego jako wniosek do budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2008r.  
e/Wniosek Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w 
Likwidacji w Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na odwłaszczenie i sprzedaż oraz 
kasację sprzętów medycznych. 
Starosta wyjaśnił, że chodzi tu o stary sprzęt medyczny w ilości 4 sztuk.   
Zarząd Powiatu postanowił, że powyższy wniosek nie będzie w chwili obecnej rozpatrywany. 
Decyzja w sprawie odwłaszczenia, sprzedaży lub kasacji sprzętu o którym mowa w w/w 
wniosku zostanie podjęta łącznie z pozostałym sprzętem medycznym, który został już 
wyceniony i przygotowywany jest do sprzedaży.      
f/Wniosek Sołtysa Wsi Bąków w sprawie remontu drogi powiatowej. 
Zarząd Powiatu zaakceptował wniosek w sprawie remontu drogi powiatowej od skrzyżowania 
ulicy Wolności do drogi krajowej w Bąkowie. W chwili obecnej negatywnie jednak odniósł 
się do kwestii położenia chodnika. W związku z powyższym zobowiązano Dyrektora Zarządu 
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Dróg Powiatowych w Kluczborku do sporządzenia informacji o szacunkowych kosztach 
remontu drogi powiatowej, o której mowa we wniosku.  
Jednocześnie Zarząd postanowił o przyjęciu powyższego pisma jako wniosek do 
przyszłorocznego budżetu Powiatu Kluczborskiego. 
g/Pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie zaopiniowania projektu umowy dotyczącej obsługi księgowo-rozliczeniowej     
Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Województw „Droga S11”. 
Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią projektu umowy pomiędzy Stowarzyszeniem, a 
biurem usług rachunkowych i podatkowych w sprawie obsługi księgowej i podatkowej 
stowarzyszenia.  Nie wnieśli do niego uwag i zaakceptowali jego zapisy. Zobowiązali 
również Kierownika Biura do odesłania projektu wraz z powyższą informacją  do 
stowarzyszenia.  
h/Pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie podjęcia działań związanych ze sprzedażą funkcjonującej stacji transformatorowej   
znajdującej się na terenie szpitala w Kluczborku. 
Zdaniem Wicestarosty proponowane w piśmie działania są zasadne, ponieważ spowodują one  
uporządkowanie gospodarki energetycznej na terenie szpitala, a ponadto przyniosą korzyści 
finansowe w kwocie około 20.000,-zł.    
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył pismo i wyraził zgodę na podjęcie działań związanych 
ze sprzedażą w/w obiektu.     
 

Do punktu 4 porządku 
 

Kolejno Starosta przedstawił zebranym projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku w 
sprawie przyjęcia do realizacji zadań dot. założeń ogólnych samorządowej polityki 
oświatowej w Powiecie Kluczborskim na lata 2008-2012.    
Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu wyjaśniła, że zgodnie z wcześniejszym 
rozstrzygnięciem Zarządu przygotowany został niniejszy projekt. W projekcie tym 
przedstawione zostały działania do realizacji zadań w zakresie: finansowania oświaty, polityki 
kadrowej, troski o jakość pracy szkół i placówek, funkcjonowania sieci szkolnej, systemu 
oddziaływań wychowawczych i opiekuńczych, wspierania rozwoju kultury fizycznej, 
aktywności społecznej oraz doskonalenia kadry kierowniczej szkół i placówek.           
Członkowie Zarządu zaakceptowali treść powyższego projektu uchwały i zatwierdzili go jako 
materiał na najbliższą sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

 
Do punktu 5 porządku 

 
Następnie przystąpiono do ustalenia sposobu realizacji uchwał Rady Powiatu, które podjęto 
na sesji w dniu 11 października 2007r. Zarząd ustalił:  
1.Uchwała Nr XVII/82/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/30/2007 Rady Powiatu w 
Kluczborku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2007 rok – 
przekazanie Skarbnikowi Powiatu. 
2.Uchwała Nr XVII/83/2007 w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 
Powiatu w Kluczborku – przekazanie Skarbnikowi Powiatu oraz Przewodniczącemu Rady 
Powiatu w Kluczborku.  
3.Uchwała Nr XVII/84/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/149/2004 Rady Powiatu w 
Kluczborku z dnia 24 czerwca 2004r. dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego – przekazanie Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku, 
Skarbnikowi Powiatu oraz Naczelnikowi Wydziału Komunikacji i Transportu.  
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4.Uchwała Nr XVII/85/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/70/2007 Rady Powiatu w 
Kluczborku z dnia 31 maja 2007r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu powiatu dla szkół niepublicznych posiadających uprawnienia szkół publicznych – 
przekazanie Skarbnikowi Powiatu oraz Naczelnikowi Wydziału Edukacji i Sportu. 
5.Uchwała Nr XVII/86/2007 w sprawie wyrażenia zgody na dofinansowanie przedsięwzięcia 
pn. „budowa boiska wielofunkcyjnego ogólnodostępnego z nawierzchnią poliuretanową przy 
Zespole Szkół Ogólnokształcących im. A.Mickiewicza w Kluczborku” i zabezpieczenia 
przyznanych środków z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach programu „Budowy 
wielofunkcyjnych boisk sportowych ogólnie dostępnych dla dzieci i młodzieży – przekazanie 
Skarbnikowi Powiatu, Naczelnikowi Wydziału Edukacji i Sportu oraz Kierownikowi Biura 
Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu.  
6.Uchwała Nr XVII/87/2007 w sprawie nadania imienia I Liceum Profilowanemu 
wchodzącemu w skład Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku – przekazanie 
Naczelnikowi Wydziału Edukacji i Sportu. 
7.Uchwała Nr XVII/88/2007 w sprawie nadania imienia II Liceum Ogólnokształcącemu 
wchodzącemu w skład Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku – przekazanie 
Naczelnikowi Wydziału Edukacji i Sportu. 
8.Uchwała Nr XVII/89/2007 w sprawie nadania imienia Technikum Nr 1 wchodzącemu w 
skład Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku – przekazanie Naczelnikowi 
Wydziału Edukacji i Sportu. 
9.Uchwała Nr XVII/90/2007 w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej 
– przekazanie Naczelnikowi Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 
10.Uchwała Nr XVII/91/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/179/2004  Rady Powiatu 
w Kluczborku z dnia 29 grudnia 2004r. w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami powiatowymi – przekazanie Skarbnikowi Powiatu oraz Kierownikowi 
Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu. 
Zarząd zobowiązał również Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i 
Promocji Powiatu do przygotowania dla zainteresowanych osób pisemnej informacji o 
nowych zasadach nabywania lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 
Kluczborskiego.   
11.Uchwała Nr XVII/92/2007 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat w 
trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego – 
przekazanie Skarbnikowi Powiatu oraz Kierownikowi Biura Funduszy Pomocowych, Mienia 
Powiatu i Promocji Powiatu. 
Zarząd zobowiązał ponadto Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i 
Promocji Powiatu do przygotowania stosownej umowy dla Medycznego Laboratorium 
Diagnostycznego „MEDICINA” s.c. w Kluczborku.  
12.Uchwała Nr XVII/93/2007 w sprawie nabycia nieruchomości – przekazanie Skarbnikowi 
Powiatu oraz Kierownikowi Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji 
Powiatu. 
Zarząd jednocześnie zobowiązał Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i 
Promocji Powiatu, aby przekazał uchwałę do „CARITAS” Diecezji Opolskiej oraz ustalił 
termin przejęcia przez powiat wszystkich dokumentów dotyczących sprawy i termin 
podpisania aktu notarialnego dotyczącego nabycia przez powiat przedmiotowej 
nieruchomości.  
 

Do punktu 6 porządku 
 
Kolejno Starosta przedstawił do zaopiniowania i zatwierdzenia aneks do Programu 
Naprawczego Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach na lata 2007-2010 przygotowany 
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przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku. Aneks zawiera 
dodatkowy program działań naprawczych w jednostce.    
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował treść aneksu do powyższego programu naprawczego 
i wyraził zgodę na jego przedłożenie do Wydziału Polityki Społecznej Opolskiego Urzędu 
Wojewódzkiego.   
Następnie Pani Skarbnik przedstawiła Członkom Zarządu decyzję Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie umorzenia zaległych opłat za 
wyżywienie wychowanka w internacie Ośrodka. Decyzja dotyczy kwoty 182,-zł. za 
wyżywienie wychowanka w okresie marzec-czerwiec i wrzesień 2007r. Pani Skarbnik 
wyjaśniła, że umorzenia dokonano na wniosek matki wychowanka z powodu trudnej sytuacji 
materialnej rodziny. 
Zarząd Powiatu przyjął treść decyzji do wiadomości i zobowiązał Skarbnika do jej ujęcia w 
wykazie umorzeń znajdujących się w budżecie Powiatu Kluczborskiego na 2007r.   
Pani Skarbnik przedstawiła również informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Kluczborku nt. wykonania planu wydatków na rodziny zastępcze i placówki 
opiekuńczo-wychowawcze w roku budżetowym 2007 oraz braków finansowych na składki 
ubezpieczeniowe.      
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację o konieczności zwiększenia w roku 
bieżącym  wydatków na rodziny zastępcze o kwotę 14.003,-zł. oraz na placówki opiekuńczo-
wychowawcze o kwotę 6.248,-zł. Zarząd postanowił, że decyzję o ewentualnym zwiększeniu 
planu tych wydatków podejmie w terminie do dnia 15 grudnia 2007r., jednocześnie 
zobowiązał Skarbnika do monitorowania powyższych wydatków. Zarząd negatywnie odniósł 
się do wniosku o zwiększenie środków finansowych o kwotę 4.000,-zł. na uzupełnienie 
wydatków na składki ubezpieczeniowe.  
Innych spraw nie poruszano. 
 

Do punktu 7 porządku 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta podziękował wszystkim za udział w obradach 
i zamknął 34 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
       Zarząd Powiatu: 
 
 
     1.Piotr Pośpiech               ……………………………… 
 
 
     2.Mieczysław Czapliński ……………………………… 
 
 
     3.Otylia Skoczylas            ……………………………… 
 
 
     4.Maciej Tomaszczyk       ………………………………. 
 
      Protokołowała: 
 
Katarzyna Stanisławska  
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